

PRESENTING REPORTS FROM COMMITTEES

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Langlois, from the Standing Committee on House Management, deposited, on Thursday, June 17, 1993, with the Clerk of the House, the One Hundred and First Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table (Question of Privilege Raised by Mr. Derek Lee — Revocation Order). — Sessional Paper No. 343-8/5H.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 56 which includes this report*) was tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 255 to the Journals).

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Dorin, from the Standing Committee on Finance, deposited, on Wednesday, June 23, 1993 with the Clerk of the House, the Twentieth Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table (Study of the National Debt). — Sessional Paper No. 343-8/9F.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 63 to 67 and 69 to 72 which includes this report*) was tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 256 to the Journals).

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Corbett, from the Standing Committee on Transport, deposited, on Wednesday, June 23, 1993, with the Clerk of the House, the Eighth Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table (Recommendations of the National Transportation Act Review Commission) — Sessional Paper No. 343-8/24B.

Pursuant to Standing Order 109, the government was requested by the Committee to table a comprehensive response.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 57 which includes this Report*) was tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 257 to the Journals).

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Halliday, from the Standing Committee on Human Rights and the Status of Disabled Persons, deposited, on Wednesday, July 28, 1993, with the Clerk of the House, the Seventh Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table (Profitable Choices for Everyone) (also available in braille, diskette, audio cassette and video cassette). — Sessional Paper No. 343-8/12F.

Pursuant to Standing Order 109, the government was requested by the Committee to table a comprehensive response.

PRÉSENTATION DE RAPPORTS DE COMITÉS

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Langlois, du Comité permanent de la gestion de la Chambre, a déposé le jeudi 17 juin 1993, auprès du Greffier de la Chambre, le cent unième rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau (Question de privilège soulevée par M. Derek Lee — décret révocatoire). — Document parlementaire n° 343-8/5H.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicule n° 56 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 255 aux Journaux).

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Dorin, du Comité permanent des Finances, a déposé le mercredi 23 juin 1993, auprès du Greffier de la Chambre, le vingtième rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau (Étude sur la dette publique). — Document parlementaire n° 343-8/9F.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicules n°s 63 à 67 et 69 à 72 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 256 aux Journaux).

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Corbett, du Comité permanent des transports, a déposé le mercredi 23 juin 1993, auprès du Greffier de la Chambre, le huitième rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau (Recommendations de la Commission d'examen de la Loi sur les transports nationaux). — Document parlementaire n° 343-8/24B.

Conformément à l'article 109 du Règlement, le Comité a demandé au gouvernement de déposer une réponse globale.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicule n° 57 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 257 aux Journaux).

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Halliday, du Comité permanent des droits de la personne et de la condition des personnes handicapées, a déposé le mercredi 28 juillet 1993, auprès du Greffier de la Chambre, le septième rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau (Des choix rentables pour tous) (disponible également en braille, disquette, cassette audio et cassette vidéo). — Document parlementaire n° 343-8/12F.

Conformément à l'article 109 du Règlement, le Comité a demandé au gouvernement de déposer une réponse globale.